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- Kokouksen puheenjohtajana toimi Karri Etelä, sihteerinä Jaana Sävel. 
- Osallistujia oli 32 varsinaista jäsentä sekä 11 ei-jäsentä, lisäksi esitettiin kaksi valtakirjaa. 
- Sääntöjen muutos – jäseneltä saatu aloite puheenjohtajakauden muutoksesta yksivuotiseksi 

(nyt 3-vuotinen) ei toteudu, asiasta äänestettiin ja päätettiin jatkaa kolmivuotisella kaudella 
äänin 28 – 3. 

- Yhdistyksen uudeksi puheenjohtajaksi valittiin ainoa ehdotettu eli Karri Etelä. 
- Hallituksen erovuoroisten (Etelä, Saivo) tilalle valittiin Vesa Saivo (uudelleen) ja Anu Salmi-

valli; muita ehdotuksia ei esitetty. 
- Toiminnantarkastajaksi valittiin Anita Sivula ja varalle Riitta Koski, kumpikin suoraan ilman 

äänestyksiä. 
- Päätettiin pitää tiimit ennallaan, eli kaudella 2025 toimivat 

o Keittiötiimi 
o Kunnossapitotiimi 
o Saunatiimi 
o Vapaa-aikatiimi 
o Pappakerho 

Hallituksen järjestäytymiskokouksessa valitaan tiimeille vetäjät. 
- Jäsenille ennalta jaettu toimintasuunnitelma esiteltiin, jäsenen aloitteesta päätettiin lisätä 

tiestön ja ojien kunnossapitosuunnitelma. Näistä lisättävistä toiminnoista yhdistys ja Keski-
näinen Kiinteistöosakeyhtiö Luodon Siirtolapuutarha (oy) keskustelevat jo aiemmin sovitusti 
talvikaudella 2024–2025 Porin kaupungin edustajien kanssa. Hyväksyttiin toimintasuunni-
telma tällä lisäyksellä 

- Jäsenille ennalta jaettu 2025 hinnasto ja talousarvio hyväksyttiin muutoksitta. 
- Ilmoitusasiat ja muut asiat: 

o Veden katkaisu ja jätehuollon päättyminen ma 30.9. klo 8 alkaen 
o Kesätyöntekijän työsopimus päättyy syyskuun loppuun 
o Nuohousrinkiin on ilmoittautunut 2 jäsentä, lisää mahtuu 
o Imuautokimpassa on neljä jäsentä, muutama mahtuu vielä 
o Lasse Kurikka kertoi Lännen Erästäjien haittaeläinpyynneistä; toinen toteutetaan 

2024 joulukuun lopulla, toinen 2025 tammi-helmikuussa 
o Telttakatos otetaan pois ensi viikolla (Pappakerho) 
o Havutien kierrätyskoppi tyhjennetään pe 27.9. 
o Vuoden piha 2024 on Liljatie 10, päätöksestään yksimielisessä raadissa oli viime 

vuoden voittajat ja yhdistyksen entinen puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja 
o Teiden lanausta ei toteuteta enää tänä vuonna; hallituksessa pohditaan, miten saa-

daan tilannetta kestävämmäksi, koska pelkkä lanaus on tuonut vain lyhytaikaisen 
ratkaisun teiden kuntoon ja sade- ja hulevesien valumiseen. 


